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اعلام برنامه تیم ملی فوتبال پس از 
صعود به جام جهانی

از  پس  کشورمان  فوتبال  ملی  تیم  برنامه 
جهانی  جام  به  تیم  این  مسجل شدن صعود 

۲۰۲۶ اعلام شد.
سایت  از  نقل  به  خبرآنلاین؛  گزارش  به 
کشورمان  فوتبال  ملی  تیم  فوتبال،  فدراسیون 
ماه  در   ،۲۰۲۶ جهانی  جام  به  صعود  از  پس 
سپتامبر ۲۰۲5 )شهریور 14۰4( در مسابقات کافا 
شرکت می کند و در ماه اکتبر )مهر 14۰4( در 
یک دیدار دوستانه به مصاف تیم روسیه می رود.

ایران  فوتبال  ملی  تیم  گزارش،  این  براساس 
قهرمان نخستین دوره تورنمنت کافا ۲۰۲3 شده 

بود.
تیم ملی فوتبال کشورمان در حال حاضر با 1۶ 
امتیاز صدرنشین گروه  A مرحله سوم انتخابی 

جام جهانی ۲۰۲۶ است.

فرار استقلال از محرومیبت سنگین 
نقل وانتقالاتی

پرونده شکایت ارسلان مطهری از تیم استقلال 
بسته شد.

به گزارش خبرآنلاین؛ با اعلام باشگاه استقلال، 
اعلام حکم کمیته وضعیت فدراسیون  از  پس 
فوتبال مبنی بر فسخ غیرموجه قرارداد ارسلان 
مطهری از سوی باشگاه استقلال، صبح امروز 
این  حضور  با  باشگاه  ساختمان  در  جلسه ای 
سمیعی  فرشید  و  وی  قانونی   وکیل  بازیکن، 

مدیرعامل باشگاه استقلال برگزار شد.
در این جلسه پس از امضای تفاهم نامه مالی، 
مبلغ مورد توافق به صورت کامل پرداخت گردید 
تا به این ترتیب پرونده شکایت ارسلان مطهری 

از باشگاه استقلال مختومه گردد.

دلیل حضور گاریدو در باشگاه 
پرسپولیس مشخص شد

سرمربی اسپانیایی تیم فوتبال پرسپولیس پیش 
از شروع تمرین امروز در محل ساختمان این 

باشگاه حضور یافت.
کارلوس  خوان  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
فوتبال  تیم  اسپانیایی  سرمربی  گاریدو 
با  را  جلسه ای  گذشته  شب  که  پرسپولیس 
حسین بادامکی مدیر ورزشی این باشگاه انجام 
از  پیش  و  آذر   1۹ دوشنبه  امروز  بود؛  داده 
شروع تمرینات سرخ ها نیز در محل ساختمان 

این باشگاه رؤیت شد.
باشگاه  مدیرعامل  درویش  رضا  و  گاریدو 
برگزار  یکدیگر  با  جلسه ای  امروز  پرسپولیس 
نکردند و سرمربی اسپانیایی سرخ ها برای دریافت 
ساختمان  در  امروز  خود  مطالبات  از  بخشی 
راهی محل  آن  از  و پس  یافت  باشگاه حضور 

تمرین شد.
باشگاه  مدیره  هیئت  که  است  ذکر  به  لازم 
پرسپولیس هم امروز تشکیل جلسه داد و مدیران 
پرسپولیس از سرمربی اسپانیایی خود حمایت 
کردند و باید دید پرسپولیس در بازی های آینده 
خود چه نتایجی کسب خواهد کرد. شاگردان 
از  و در دیداری معوقه  گاریدو روز چهارشنبه 
هفته هشتم لیگ برتر در بندرانزلی میهمان تیم 
ملوان هستند و روز ۲۶ آذر هم رو در روی تیم 
سپاهان در ورزشگاه نقش جهان قرار خواهند 

گرفت.

وعده مهدی تاج درباره انتخاب 
سرمربی تیم امید

رئیس فدراسیون فوتبال اعلام کرد به زودی 
سرمربی جدید تیم امید انتخاب خواهد شد.

به گزارش خبرآنلاین؛ مهدی تاج پس از پایان 
وزارت  در  فوتبال  فدراسیون  تخصصی  جلسه 
فوتبال  تیم های  در  گفت:  جوانان  و  ورزش 
نوجوانان، جوانان، بزرگسالان، فوتبال ساحلی 
و فوتسال توفیقاتی داشته ایم و بیشتر آنها به 
جام جهانی صعود می کنند. تنها حلقه مفقود 
شده تیم امید بود که برخی از موانع اداری آن 
رفع شده و کاملا در اختیار فدراسیون فوتبال قرار 

گرفته است.
وی افزود: فدراسیون در حال انتخاب سرمربی 
است و راهکارها و چالش های آن را در جلسه 
امروز مطرح کردیم، از جمله همکاری باشگاه ها با 
تیم امید. باید مکانیزمی فراهم شود تا باشگاه ها با 
تیم های ملی حتی در غیر فیفادی همکاری کنند. 
بحث بعدی، پاداش و سربازی بازیکنان بود که 
تصمیماتی در این زمینه گرفته شد. فدراسیون 
خواهد  انتخاب  را  امید  تیم  زودی سرمربی  به 
کرد تا این تیم در کنار تیم ملی بزرگسالان در 
فیفادی تمریناتش را پیگیری کند. به عبارتی، 
حلقه اتصال بین تیم امید و بزرگسالان را که 
در گذشته نبود، را ایجاد می کنیم که تیم ملی 
بزرگسالان بهره بردار تیم امید باشد و در کنار 
آن توفیقاتی در المپیک کسب کنیم. همین که 
به آن می پردازیم  این رویداد  از  قبل  ۶5۰ روز 
اتفاق خوبی است. خودم امیدوارم موفقیت هایی 

حاصل شود.
شرایط  به  اشاره  با  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
فوتسال  در  یادآور شد:  فوتسال  ملی  تیم های 
بانوان شرایط خوبی داریم، یعنی قهرمان آسیا 
بودیم و هستیم. در فوتسال آقایان نیز این شرایط 
را داریم. در فوتبال بانوان اما، باید کار بیشتری 
صورت بگیرد. پیشنهادهایی از سوی وزیر ورزش 
فدراسیون  تأیید  مورد  که  شد  داده  جوانان  و 
فوتبال از نظر کارشناسی هست. باید به سمت 
توسعه فوتبال بانوان در کشور برویم. راه حل آن 
این است که به جایی برویم که دانش فوتبال 
بیشتر است. در کشور دانش فوتبال وجود دارد 
ولی همه آنها با نیروهای داخلی اتفاق نمی افتد. 

باید از نیروهای خارجی خوب استفاده کنیم.

مهاجم جدید استقلال به بازی جام 
حذفی می رسد؟

مدیران استقلال طبق قانون باید 4۸ ساعت 
پیش از آغاز مسابقه جام حذفی قرارداد مسعود 
جمعه، مهاجم جدید خود را در سازمان لیگ 

ثبت کنند تا کارت بازی او صادر شود.
در  استقلال  فوتبال  تیم  ایسنا،  گزارش  به 
چارچوب رقابت های جام حذفی باید از ساعت 
کرمان  مس  مصاف  به  چهارشنبه  روز   1۸:3۰

برود.
به  کنیایی  ساله   ۲۸ مهاجم  جمعه  مسعود 
تازگی با عقد قراردادی تا پایان فصل، به استقلال 
پیوست. آبی پوشان اگر می خواهند در بازی برابر 
مس کرمان از مهاجم جدید خود استفاده کنند 
آغاز  از  پیش  قانون 4۸ ساعت  اساس  بر  باید 
مسابقه قرارداد بازیکن جدید خود را در سازمان 

لیگ ثبت کنند.
طبق پیگیری های خبرنگار ایسنا تاکنون این 
اتفاق صورت نگرفته و اگر تا عصر امروز قرارداد 
مسعود جمعه در سازمان لیگ ثبت نشود، او 
اجازه همراهی استقلال در بازی مقابل مس را 

ندارد.

عیادت وزیر ورزش از پیشکسوت 
فوتبال ایران

روشن  حسن  از  جوانان  و  ورزش  وزیر 
استقلال  باشگاه  و  ایران  فوتبال  پیشکسوت 

عیادت کرد.
به گزارش عصر دوشنبه ایرنا، احمد دنیامالی با 
حضور در بیمارستانی در تهران از حسن روشن 
پیشکسوت باشگاه استقلال و تیم ملی فوتبال 

ایران عیادت کرد و جویای احوال او شد.
در  رانندگی  سانحه  دلیل  به  روشن  حسن 

بیمارستان بستری است.
واحدی مدیرعامل صندوق حمایت از قهرمانان 
و پیشکسوتان نیز با حضور در بیمارستان وزیر 

ورزش و جوانان را همراهی کرد.
وزیر ورزش و جوانان در این عیادت، ضمن 
فوتبال  این پیشکسوت  از  دریافت شرح حالی 
ایران در زمان سانحه و همچنین استماع گزارشی 
آرزوی  پیشکسوت  این  برای  او،  وضعیت  از 

سلامتی کرد.
بیمارستان،  در  دنیامالی  با حضور  همزمان 
ادموند اختر بازیکن سابق باشگاه استقلال نیز 
عیادت  از روشن  و  بیمارستان حاضر شد  در 

کرد.

می تواند  فوتبال  فدراسیون  انتخابات  فضای 
آسیب های جدی به آینده نامشخص فوتبال ایران 
بزند و همانگونه که این روزهای فوتبال ایران تیره و 
تاره پیش می رود، برخی تصمیمات می تواند وضعیت 

را به مراتب بدتر کند.
به گزارش تابناک، مجمع آتی فدراسیون فوتبال که 
روز یکشنبه، ۲5 آذرماه برگزار خواهد شد، با موارد 
مهمی همراه است. از جمله تأیید صورت های مالی و 
همچنین اتفاقی مهم دیگر که تأیید یا رد افراد معرفی 
فوتبال  فدراسیون  انتخاباتی  کمیته های  برای  شده 
فدراسیون  رئيسه  هیئت  توسط  که  افرادی  است. 
فوتبال معرفی می شوند و مجمع باید با رأی دادن به 

آنها، منصوب شان کند.
شاه کرمی  غلامرضا  )رئیس(،  جاوید  محمدرضا 
)معاون(، غلامرضا ایالیان )عضو(، سعید اشرف زاده 
)عضو(، محمدتقی یا مهدی کردانی )عضو( و اسلام 
کریمی )عضو علی البدل( نفراتی هستند که برای 
کمیته بدوی انتخابات معرفی شده اند. محمدکریم 
جنتی جهرمی )رئیس(، فریدون صادقی )معاون(، 
و  )عضو(  مومن  کاظم  )عضو(،  پیروزرام  مهدی 
حسین تقی پور )عضو( هم نامزدهای کمیته استیناف 

انتخابات فدراسیون فوتبال هستند.
نکته جالب توجه در خصوص این افراد، نداشتن 
فعلی شان  وضعیت  و  سوابق  از  مشخص  رزومه 
است. فارغ از غلامرضا شاه کریمی و مهدی کردانی 
و  دولتی  سمت  داشتن  دلیل  به  حضورشان  که 
بدوی  کمیته  در  فوتبال  فدراسیون  در  عضویت 
گزارشی  در  تابناک  و  است  غیرقانونی  انتخابات 
سایر  درباره  اما  پرداخته،  موضوع  این  به  مفصل 

نفرات رزومه مشخصی وجود ندارد.
فوتبال  فدراسیون  مجمع  اعضای  از  تعدادی 
نسبت به این موضوع معترض هستند. از آنجایی 
تاج و همراهانش در هیئت رئیسه  هم که مهدی 
تصمیم گرفته اند مجمع روز ۲5 آذر را به صورت غیر 
حضوری و آنلاین برگزار کنند، صدای اعتراض آنها 
شنیده نخواهد شد یا فدراسیون فوتبال می تواند روی 
این اعتراض ها کنترل داشته باشد. به همین دلیل 
شاید تنها فضایی که برای اعتراض نسبت به ابهامات 
مجمع پیش رو وجود دارد، پرداختن به این موضوع 

در رسانه است.
آنها  و سکوت  فوتبال  فدراسیون  عدم شفافیت 
مقابل ابهامات، طبیعتاً بدون تبعات نخواهد بود. 
با این تفاوت که بزرگ ترین تبعات آن ابتدا برای 
فوتبالی است که باید با دست فرمان مهدی تاج 
و هیئت رئیسه فعلی فدراسیون فوتبال به سمت 
انتخابات اسفندماه برود و این اتفاق می تواند برای 
اعضای  که  جهت  آن  از  باشد.  خطرناک  فوتبال 
هماهنگ با هیئت رئیسه استقلال شان را از دست 
می دهند و می تواند منجر به داستانی جدید برای 

انتخابات شود.
ابهامات در انتخابات فدراسیون فوتبال همیشه 
 ۸ که  انتخابات  قبلی  دور  اما  داشته،  وجود 
شهریورماه 14۰1 برگزار شد، فضای غبار آلودتری 
اعضای  توجه  عدم  جمله  از  داشت.  وجود 
رأی  به  فوتبال  فدراسیون  انتخابات  بدوی  کمیته 
برای حضور در  او  تأیید  و  تاج  محکومیت مهدی 
انتخابات. موضوعی که منجر به بازگشت مهدی 
اعتراف  به  بنا  قضایی  پرونده  سه  حداقل  با  تاج 
با  ایران  فوتبال  تار  و  تیره  خودش شد و روزهای 

بازگشت تاج، ادامه پیدا کرد.
بخش از روزهای تیره و تار فوتبال ایران مرتبط با 
قرارداد فدراسیون فوتبال با مارک ویلموتس بود که 
شبیه به آتشی در خرمن فوتبال ایران شد، اما عوامل 
این قرارداد که مهم ترین آن مهدی تاج بوده، بار دیگر 
به فوتبال ایران بازگشتند و تصمیمات سخت دیگری 
هم گرفتند. حالا همین عوامل تصمیم گرفته اند که 
چه اشخاصی نامزد حضور در کمیته های انتخاباتی 
فدراسیون فوتبال باشند که منجر به معرفی افرادی 

بدون رزومه مشخص شده است.

اقدام سوال برانگیز فدراسیون فوتبال؛ چرا مجمع 
عمومی آنلاین؟

با وجود این که پس از فروکش کردن همه گیری 
به  ورزشی  فدراسیون های  عمومی  مجامع  کرونا 
صورت حضوری برگزار می شود اما فدراسیون فوتبال 
در اقدامی عجیب تصمیم دارد مجمع عمومی هفته 
این  در  کند.  برگزار  آنلاین  صورت  به  را  آینده اش 
مجمع قرار است صورت های مالی فدراسیون فوتبال 

مورد بررسی قرار بگیرد.
به گزارش ایسنا، در ماه های اخیر مجامع انتخاباتی 
در  فوتبال  فدراسیون  استانی  هیات های  عمومی  و 
حال برگزاری است و مهدی تاج و روسای دیگر این 
برای  استان های مختلف  به  فدراسیون درگیر سفر 
حضور در این مجامع هستند. البته مهم ترین مجمع 
امسال که احتمالا تکلیف زمان انتخابات فدراسیون 
فوتبال را هم مشخص می کند، مجمع عمومی این 
فدراسیون در یکشنبه هفته آینده )۲5 آذر( خواهد 
بود. البته در مجمع عمومی هفته آینده فدراسیون 
فوتبال قرار است صورت های مالی هم مورد بررسی 
قرار بگیرد تا اهمیت مجمع پیشرو دوچندان شود با 

این حال در اقدامی سوال برانگیز از سوی فدراسیون 
فوتبال، این مجمع عمومی به صورت آنلاین برگزار 
خواهد شد. تصمیم فدراسیون فوتبال در برگزاری این 
مجمع مهم به صورت آنلاین از این جهت بحث برانگیز 
است که بررسی صورت های مالی از اهمیت بالایی 
برخوردار است و برگزاری حضوری مجمع به شفافیت 
بیش تر آن کمک مضاعفی می کرد چرا که اعضای 
مجمع و حتی اصحاب رسانه دسترسی آسان تری برای 
پرسش درباره این صورت های مالی خواهند داشت. 
علاوه بر این، برگزاری آنلاین مجامع در اوج دوران 
مجامع  آن  از  پس  و  بود  مرسوم  کرونا  همه گیری 
فدراسیون ها به صورت حضوری برگزار شد؛ همان طور 
فدراسیون های  عمومی  مجامع  تمامی  امسال  که 
در  است.  شده  برگزار  حضوری  صورت  به  ورزشی 
نتیجه همین دلایل کافی است که فدراسیون فوتبال 
مجمع  آنلاین  برگزاری  درباره  تصمیمش  تغییر  با 
عمومی ۲5 آذر، این مجمع را همانند باقی مجامع 
فدراسیون ها و حتی مجامع امسال هیات های استانی 
فدراسیون فوتبال به صورت حضوری برگزار کند تا از 

به وجود آمدن ابهامات جلوگیری کند.

وزیر ورزش با بیان این که باید طلسم صعود نکردن تیم امید 
به المپیک شکسته شود، گفت: باید در یک فضای همدلی برای 
موفقیت تیم فوتبال امید برنامه ریزی کنیم و برای موفقیت این تیم 

قدم برداریم.

به گزارش مهر، جلسه تخصصی فدراسیون فوتبال در راستای 
با  ناگویا امروز  بازی های آسیایی  امید در  حضور موفق تیم ملی 

حضور وزیر ورزش و جوانان برگزار شد.
دنیامالی در این جلسه اظهار داشت: هدف از برگزاری این جلسه 
ابتدا حضور موفق در بازی های آسیایی ناگویا است ولی در وهله بعد 
می خواهیم بستر فراهم شود که تیم فوتبال امید بتواند به المپیک 
لس آنجلس راه پیدا کند. عدم حضور تیم فوتبال در ادوار المپیک 
که به حدود 5۰ سال رسیده یک سوال برای همه ما و مردم ایجاد 
کرده و همیشه در این خصوص حاکمیت مورد نقد بوده که چرا این 

ناکامی پیش آمده است.
وی افزود: فدراسیون فوتبال و هیات رییسه این فدراسیون باید 
برای این موضوع چاره ای بیاندیشد که چرا در این همه سال تیم امید 
ما نتوانسته به المپیک راه پیدا کند و برای طلسم شکنی و راهیابی 
به المپیک برنامه ریزی کنیم. در همه جای دنیا مسابقات بین المللی 
خط قرمز برای کشورها است و فدراسیون باید با تعامل با باشگاه ها 
فکری برای این موضوع داشته باشد و همه ما باید به حضور قدرتمند 

در رقابت ها فکر کنیم.
دنیامالی خاطرنشان کرد: باید در یک فضای همدلی این کار را به 
جلو ببریم و برای موفقیت تیم فوتبال امید قدم برداریم. اگر از همین 
الان برنامه ریزی داشته باشیم در ناگویا و المپیک نتیجه خواهیم 

گرفت . وی ادامه داد: بازی های آسیایی در دنیا و برای IOC جایگاه 
بسیار بالایی دارد و موفقیت در این رقابت ها قطعا اتفاق بزرگی 
خواهد بود. دیدید که کاروان ناشنوایان ما با کسب ۲4 مدال طلا 
اتفاق بزرگی را در آسیا رقم زد و با همه محدودیت ها توانستند نتایج 

درخشانی بگیرند و برای اولین بار در رتبه نخست بایستند.
وزیر ورزش و جوانان خاطرنشان کرد: کمیته ملی المپیک تمام 
مباحث تیم فوتبال امید را به فدراسیون فوتبال واگذار کرده و الان 
فدراسیون فوتبال آزادی عمل را دارد و باید بهترین برنامه ریزی را 
انجام دهد. باید بتوانیم با تشکیل یک تیم امید قدرتمند برای تیم 

بزرگسالان نیز پشتوانه قوی را فراهم کنیم.
وی تصریح کرد: درخصوص ارتقای رنکینگ بانوان و حضور در 
بازی های آسیایی ناگویا نیز باید تمهیداتی توسط فدراسیون اندیشیده 
شود چراکه ورزش بانوان برای ما مهم است. برای تیم فوتبال بانوان 
می توانیم از ظرفیت مربی خارجی استفاده کنیم هرچند که سیاست 
ما همچنان بهره بردن از ظرفیت مربیان داخلی است. مهدی تاج: 

تیم امید باید بهترین نتیجه را در بازیهای آسیایی بگیرد
سید مناف هاشمی: با این جلسه به توقعات مردم نزدیک شدیم 
در ادامه این نشست سیدمناف هاشمی دبیرکل کمیته ملی المپیک 
اظهار داشت: با جلسه امروز و اراده ای که از فدراسیون فوتبال سراغ 

داریم امیدواریم   به توقعات مردم نزدیک می شویم.

تاج و داستانی جدید پیش از انتخابات فدراسیون فوتبال

ومه برای کمیته های انتخاباتی معرفی افراد بی رز
مهدی تاج و هیئت رئیسه همراهش در فدراسیون فوتبال، افرادی را برای کمیته های انتخاباتی این فدراسیون معرفی کرده اند که اعضای مجمع آنها را 

نمی شناسند و رزومه ای از آنها وجود ندارد.

فدراسیون فوتبال برای طلسم شکنی تیم امید برنامه ریزی کندوزیر ورزش:

مجمع آتی 
فدراسیون 

فوتبال که روز 
یکشنبه، 25 
آذرماه برگزار 
خواهد شد، با 

موارد مهمی 
همراه است

گاتزتا دلو اسپورت در مقاله امروز خود حضور مهدی 
طارمی برابر لورکوزن را قطعی دانست ولی به او هشداری 

جدی هم داد.
به گزارش ورزش سه، مهدی طارمی، مهاجمی که در 
ماه جولای به اینتر پیوست، تاکنون تنها از روی نقطه 
برای  اما  است.  کرده  گلزنی  مقابل ستاره سرخ  پنالتی 
اینزاگی، او در اروپا بازیکنی کلیدی است و اغب به میدان 

می رود.
خلاصه  دقیقه   ۹۰ در  طارمی  مهدی  فصل  شروع 
می شود، همان دقایقی که در بازی مقابل ستاره سرخ 
در لیگ قهرمانان به خوبی بازی کرد: 1 گل، ۲ پاس گل 
و چندین حرکت عالی. اما یک مشکل وجود دارد، زیرا 
به جز بازی آسان مقابل صرب ها، آمار طارمی صفر 

است.
ستاره ایرانی همچنان مورد اعتماد اینزاگی قرار دارد اما 
او در نبردی نابرابر با دو ستاره فوتبال جهان، لائوتارو 
مارتینز و تورام شانس زیادی برای حضور در بازی های 

سری آ نداشته است.
نراتزوری  به  در جولای  که رسماً  پورتو  مهاجم سابق 
پیوست، در پیش فصل بسیار خوب ظاهر شد، به طوری 

که تصور می شد می تواند بیش از یک جایگزین ساده برای 
ترکیب اصلی باشد: پاس گل به دارمیان در هفته دوم 
سری آ مقابل لچه، سپس دقایق کمی در لیگ و یک بازی 
عالی و فداکارانه در اتحاد مقابل منچستر سیتی در اولین 
بازی اروپایی. و جایزه بهترین بازیکن میدان در مقابل 
ستاره سرخ حدود دوازده روز بعد. به نظر می رسید که 
مسیر مهدی صعودی است، اما در ادامه راه بیشتر به 

سمت پایین چرخید.
مهدی در آخرین تمرین اینتر، سرحال و همچنان با 
روحیه. او می داند که در لورکوزن بازی خواهد کرد و با 

این روحیه بالا همه انتظار درخشش از او دارند.
مردی برای لیگ قهرمانان

اکنون مشخص است که اینتر می تواند در انتخاب های 
ویژه  به  در خط حمله  باشد.  داشته  زیادی  تنوع  خود 
لائوتارو، تورام، طارمی، آرناتوویچ و کوریا حضور دارند. 
پنج نفر برای دو پست. و اینزاگی در 14 هفته اول لیگ 
و 5 بازی لیگ قهرمانان پیام های روشنی فرستاده است: 

همه بازی می کنند و در تیم به همه نیاز دارد.
بین سری آ ایتالیا و لیگ قهرمانان اروپا، اما انتخاب های 
مربی جهت مشخصی داشته اند. برخی بازیکنان بیشتر 

در لیگ قهرمانان بازی می کنند و برخی دیگر در سری آ.
در این زمینه، تناوب بیشتر مربوط به تورام و طارمی 
است: ستاره فرانسوی بهترین گلزن اینتر در سری آ است 
و مهاجم ایرانی در اروپا در هر پنج بازی به میدان رفته و 
بازیکنی ثابت و غیرقابل جایگزین است. اما با وجود دقایق 
زیادی که در لیگ قهرمانان بازی کرده و تلاش فراوان 
در مقابل دروازه، او تنها یک گل از روی نقطه پنالتی 
زده، یک پنالتی از آرسنال گرفته و با فرصت های کم، و 

درخششی اندک.
بله، مهدی تلاش می کند، مبارزه می کند، و اغلب به 
عقب می آید تا توپ ها را در خط میانی بگیرد و بعضا در 
دفاع مشارکت کند، اما در منطقه گل به ندرت حس 
تیزبینی که در سال های حضورش در پورتو نشان داده بود 
را دارد. آمارها نیز این را تأیید می کنند. اما اینزاگی حتی در 
لورکوزن هم از ستاره ایرانی خود دست نمی کشد. در یک 
ترکیب با احتمال تغییرات زیاد، تنها قطعیت را می توان 
حضور طارمی دانست که مقابل تیم ژابی آلونسو تعداد 
بازی های چمپیونزلیگی اش برای اینتر ۶ از ۶ خواهد شد 
اما او باید یک چیز را بداند، دیگر زمان گلزنی فرا رسیده و 

مهدی باید ضربه نهایی را بزند.

اینزاگی هنوز به ستاره ایرانی امیدوار است
زمان حساس: ضربه آخر طارمی در لورکوزن!

مجمع بی نتیجه تنیس روی میز
تصمیم گیری در مورد برکناری یا ادامه فعالیت افشین نوروزی در هیات رییسه فدراسیون تنیس روی میز 

انجام نشد.
به گزارش ایسنا، مجمع فوق العاده تنیس روی میز برگزار شد. دستور جلسه مجمع، رای گیری برای عزل 
افشین نوروزی ملی پوش سابق ایران از هیات رییسه فدراسیون بود. این مجمع با حواشی زیادی همراه بود 
و در نهایت رای گیری برای برکناری نوروزی انجام نشد. قرار شد اعضای مجمع که موافق برکناری هستند 

درخواست خود را به صورت مکتوب برای برگزاری یک مجمع دیگر به فدراسیون ارائه دهند. 
آیین نامه  انضباطی فدراسیون هم قرار بود تصویب شود اما اعضای مجمع عنوان کردند، هر دو دستور 

جلسه  باید با هم بررسی شود و وقتی دستور جلسه اول که تصمیم گیری در مورد قطع همکاری با افشین 
نوروزی انجام نشد بنابراین دستور جلسه دوم هم بررسی نشود.  در این مجمع نماینده کمیته ملی المپیک 
و وزارت ورزش حضور پیدا نکردند و نماینده کمیته ملی پارالمپیک هم پس از چند دقیقه ای مجمع را ترک 
کرد. نمایندگان ورزشکاران هم غایب بودند. نوروزی در شهریور سال جاری به دلیل اعتراضاتی که در انتخابی 
تیم ملی داشت، از سوی فدراسیون یک سال محروم شد و سپس انتقاداتی را نسبت به فدراسیون داشت. 
فدراسیون نیز اعلام کرد به دلیل بی اخلاقی های نوروزی، اعضای هیات رییسه درخواست عزل او را داشته 
است.  نوروزی بهمن سال گذشته در انتخابات فدراسیون، به عنوان کارشناس خبره عضو هیات رییسه شد. 


